
2019D05909 Aan de Voorzitter van de Tweede Kamer der Staten-Generaal 

Den Haag, 12 februari 2019 

Op 1 februari jongstleden verzocht de vaste commissie van Volksge-
zondheid, Welzijn en Sport mij om antwoorden op vragen van mevrouw P. 
over ontwikkelingen rondom Haaglanden Medisch Centrum (HMC). 

Gezien de aard van de vragen van de briefschrijvers (mevrouw P. mede 
namens twee andere bewoners van de wijk Benoordenhout), dienen de 
vragen beantwoord te worden door de Raad van Bestuur van HMC. De 
Raad van Bestuur heeft mij laten weten dat hij een identieke brief heeft 
ontvangen van dezelfde afzender. Bijgevoegd treft u de reactie van het 
HMC aan de briefschrijvers1. 

Voor wat betreft vraag 9 met betrekking tot de wijze waarop landelijk regie 
wordt gevoerd, verwijs ik naar mijn brief van 28 januari jl. (Kamerstuk 
31 016, nr. 190). 

De Minister voor Medische Zorg,
B.J. Bruins

1 Raadpleegbaar via www.tweedekamer.nl
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